

CERTIFICATE of CONFORMITY

No SO1-PR-321.03.02/A

This is to certify that

**Limited Liability Company
VALARTIN PHARMA**

Identification code of legal entity 38466809

**production site located at 60 Grushevskogo St., village Chaiki,
Kievo-Svjatoshinsky district, Kiev region, 08135, Ukraine**

conforms to the requirements
**of Regulation (EC) No 852/2004 of the European Parliament
and of the Council of 29 April 2004 on the hygiene of foodstuffs.
The procedures based on the HACCP principles are implemented.**

Scope: production of food supplements – Activated Charcoal, Activated Charcoal with Peppermint Extract, Activated Charcoal with St John's Wort Extract, Activated Charcoal with Chamomile Flower Extract (*tablets in blisters*), Sorbex™, Sorbex™Ultra, Sorbex™DUO, Hepaval (*capsules in blisters*).

Justification of certificate issue: results of documentation expertise and site audits, including audit performed in March, 2021 - inspection report No PR-429 (scheme No 5P).

Issued: 08/04/2021

Valid till: 07/04/2026

Surveillance: II quarter of the year 2023, IV quarter of the year 2025.

Chairman of the Board

J.Jurevica



NN 005717

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ SO1-PR-321.03.02/К

Настоящим сертификатом подтверждается, что

ООО «ВАЛАРТИН ФАРМА»

идентификационный код юридического лица 38466809

производство по адресу: ул.Грушевского 60, с.Чайки,
Киево-Святошинский район, Киевская обл., 08135, Украина

соответствует требованиям

**Регламента Европейского Парламента и Совета (ЕС) №. 852/2004
от 29 апреля 2004 года по гигиене пищевых продуктов.**

**На предприятии внедрены процедуры, основанные на принципах
ХАССП.**

Производимая продукция: биологически активные добавки – «Уголь активированный», «Уголь активированный с экстрактом мяты перечной», «Уголь активированный с экстрактом зверобоя», «Уголь активированный с экстрактом цветков ромашки» (*таблетки в контурной ячейковой упаковке*), Сорбекс[®], Сорбекс[®]Ультра, Сорбекс[®]Дуо, Гепавал (*капсулы в контурной ячейковой упаковке*).

Основание для выдачи сертификата: результаты проверки документации и предприятия, проведенной в том числе в марте 2021 г., акт № PR -429 (схема № 5P).

Сертификат выдан: 08.04.2021 г.

Действителен до: 07.04.2026 г.

**Сроки проведения
инспекционного аудита:** II квартал 2023 г., IV квартал 2025 г.

Председатель правления Е.Юревича



NN 005716